
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/4835.

Benyújtás dátuma: 2019-02-26 20:02

Parlex azonosító: OPL4387T0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Magyar Zoltán (Jobbik) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hiába ígérték, mégsem lesz magyar agrárbank?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Nemrég napvilágot látott egy kimutatás, melyből kiolvasható, hogy az unión belül Magyarországon
kerül a legtöbb pénzbe a bankolás. Százalékosan ez 1,13-at jelent átlagosan havonta, ráadásul pont
az alacsony jövedeleműeket sújtja leginkább. Nincs ez másként a mezőgazdasági szektorban sem,
sőt, mivel a bankhitelezés ebben a szektorban a legfejletlenebb, a kamatok, az ügyintézési díjak, a
tranzakciós költségek is magasabbak, így a gazdálkodóknak még többet kell erre fordítania. Ami
azért is abszurd, mert éppen ez az ágazat számít a legjobb adósnak, lényegesebben kevesebb itt a
bedőlt hitel, mint a gazdaság más szektoraiban.

Az agrártárca már többször bejelentette az elmúlt  években, hogy létre akarnak hozni egy olyan
pénzügyi intézményt, amely kifejezetten a mezőgazdasági szereplőknek nyújtana hiteleket, illetve
biztosítaná a bankolást. Eddig azonban nem sok minden történt ezen a fronton, pedig a gazdálkodók
számára egyre időszerűbb.

Mindezek alapján kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen stratégiával rendelkezik a
Kormány  a  hazai  agrobankot  illetően?  Vagy  itt  is  arra  várunk,  hogy  Mészáros  Lőrinc
beszálljon ebbe az üzletágba is, az MKB-val vagy a készülő „nagybankkal”?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. február 20.

Tisztelettel,

Magyar Zoltán
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